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https://www.100test.com/kao_ti2020/187/2021_2022_31_E6_97_A5

_E5_A4_A9_E6_B4_c10_187779.htm 发贴：ada519 这次已经是

第三次考了，但还不知结果怎样呢？但每一次的准备对自己

的英语水平来说都是一种提高，现在我很高兴可以有机会能

众多的烤鸭们分享自己的一些经验，希望能对看到这篇文章

的人有所帮助！ 总体来说这次考试不算难，机经依然对你的

帮助很大（除了阅读）。听力：section1---V37S1

section2---V35S2 section3---V38S3 section4---V40S4阅读：第一

篇是V25的第一篇，讲述自然界的四种Rhythm对生物的影响

。 第二篇和第三篇我在机经上都没有见过（多半是不没有看

全），一篇是讲有关money发展的，一篇是有关number的。

写作：小作文：3个pie charts有关consumption of parking

materials in Europ,US,Japan in 2000 大作文：schools are no longer

necessary, because children can get so many information available

through Internet, and they can study just as well at home. What

extent do you agree or disagree?口语：和我上次考试是同一个考

官，是个很严肃的老头，上次就是载在口语上了，老头的手

一向很紧，不容易得高分，他基本上在开始的part1里就能知

道你的英语水平了，所以对第一部分的准备也是不可忽视的

。 Part1：1.student or job? What’s your major? Why do you

choose it? Which job do you want to do in the future? 2.whether do

you like to shopping or not? What do you think is shopping mall for

women or men? Why ? 3.Do you like music? Which type do you like

best? When do you listen to? 4.have you play music instruments?



What is it? Whether children should study music instrument or not?

Whether nowadays instruments will change in the future or not? Part

2: describe which room do you like best in your house. Part3: 1.what

differences in building style among in cities of china 2. which style is

most common in your hometown 3.whether these style while change

in the future 4.young people like or not living with old people

5.advantage and disadvantage of living with old people 100Test 下载

频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


